

Informal Translation

NEWKUWAIT

Ministry of Commerce and Industry

Date: 14/05/2023

Ref.: MOCI-39389-2023

Mr./ Chairman

Agility Public Warehousing Co. K.S.C (Public)

B.O Box: 25418 Safat 13115 State of Kuwait

Subject: Report of the violation of the Company's financial statements.

With reference to the financial statements for the year ended on 31/12/2022, and submitted to the ministry on 05/05/2023 on the auditor's report regarding the violations recorded in the report against the Company in accordance with the provisions of companies Law No. 1 of the year 2016 and its executive regulations are as follows:

- 1) The ministry has reservations based on the auditor's reservation.

Please note that the Ministry will follow the following legal procedures in the event of not dealing with it during the next year, in several stages:

First stage: The ministry shall submit a report of these to the general assembly of the shareholders.

Second stage: Invite the general assembly to consider these violations in accordance with the provisions of article (297) of the commercial companies law, in the event of non-response to correcting the violations and then inform the competent authorities of these violations – each in his own jurisdiction.

Third stage: shall be punished with a fine of not less than five thousand dinars and not more than fifty thousand Kuwaiti dinars shall be imposed on the company that refuses to correct the violations mentioned in the ministry's report in accordance with the provisions of article (305) of the Companies law.

Warning: If there are any observations on the violations mentioned above, they will be discussed with the researcher within 15 days only from the date of receiving the violations.

Note that the ministry holds you responsible for reading the violations report before the general assembly and recording it in the minutes of the Company's meeting submitted to the ministry.

Signed by:

Undersecretary of the ministry of commerce and industry – Ghadeer Abdulsalam AlYaqout

Ref. MOCI-39389-2023 الإشارة

Kuwait 1415/2023 الإشارة

السيد / رئيس مجلس الإدارة المحترم
شركة أجليتي للمخازن العمومية ش.م.ك (عامة)
ص.ب: 25418 الصفاة الرمز البريدي 13115 دولة الكويت

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع / تقرير بالمخالفات على البيانات المالية بالشركة

بالإشارة إلى البيانات المالية المنتهية في 2022/12/31 ، والمقدمة للوزارة بتاريخ 2023/5/5 على تقرير مراقب الحسابات بشأن المخالفات المسجلة في التقرير على الشركة وفقاً لأحكام قانون الشركات رقم 1 لسنة 2016 ولائحته التنفيذية على النحو التالي:
1) تحتفظ الوزارة استناداً إلى تحفظ مراقب الحسابات.

نحيطكم علماً بأن الوزارة سوف تتبع الإجراءات القانونية التالية في حالة عدم معالجتكم لها في السنة القادمة عبر عدة مراحل:

المرحلة الأولى: أن تقدم الوزارة تقريراً بهذه المخالفات إلى الجمعية العامة للسادة المساهمين المرحلة الثانية: أن تدعو الجمعية العامة للاجتماع للنظر في هذه المخالفات وفقاً لأحكام المادة (297) من قانون الشركات التجارية في حالة عدم الاستجابة بتصحيح المخالفات ومن ثم إبلاغ الجهات المختصة بهذه المخالفات- كل فيما يخصه.

المرحلة الثالثة: يعاقب بغرامة لا تقل عن خمسة آلاف دينار و لا تزيد على خمسين ألف دينار كويتي للشركة التي تمتنع عن تصحيح المخالفات التي ترد بتقرير الوزارة وفقاً لأحكام المادة (305) من قانون الشركات. تنبيه: في حال وجود أي ملاحظات على المخالفات المذكورة أعلاه تتم مناقشتها مع الباحث خلال 15 يوم فقط من تاريخ استلام المخالفات.

علماً بأن الوزارة تحملك المسؤولية بتلاوة تقرير المخالفات أمام الجمعية العمومية وتسجيلها في محضر اجتماع الشركة المقدم إلى الوزارة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ، ، ،

وكيل وزارة التجارة والصناعة

خالد عبد السلام اليانقوت
مراقب الميراثيات وأوراق المالية
الشركات المساهمة